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    Esmu ikšķilietis no dzimšanas, šeit mācījies pamatskolā un vēlāk ieguvis jurista 

izglītību Latvijas universitātē, Ikšķilē izveidojis ģimeni, uzbūvējis ģimenes māju un 

arī četrus gadus pirms Administratīvi teritoriālās reformas strādājis Ikšķiles novada 

pašvaldībā par izpilddirektoru un arī par domes priekšsēdētāja vietnieku. Līdz ar to 

Ikšķili pārzinu ļoti labi un joprojām esmu kontaktos ar citiem ikšķiliešiem un esmu 

informēts par viņu vajadzībām un vīziju Ikšķiles attīstībai. 

    Mans mērķis, kandidējot uz iedzīvotāju padomi, ir darboties, lai Ikšķile turpinātu 

attīstīties, kā tas bija pirms ATR, un nepieļaut Ikšķiles pagrimšanu, tādejādi iestājoties 

par Ikšķiles iedzīvotājiem, kas ilgtermiņā ir izvēlējušies šeit dzīvot, iegādājušies 

īpašumu, izveidojuši ģimenes un vēlas dzīvot sakārtotā, drošā vidē un saņemt 

pakalpojumus savā pilsētā. Ikšķilieši ir to pelnījuši. 

 


